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Protokół Nr: LXXI/2023 
z LXXI - nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 16.06.2023 r. 

 

LXXI nadzwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali obrad Urzędu 

Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 12.39 – 12.51 pod przewodnictwem Pana Jerzego 

Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad. Na stan 

15 radnych obecnych 9. W dalszej części posiedzenia obecnych 10 radnych. Nieobecni radni: 

Iwona Pawłowska - nieobecność usprawiedliwiona, Magdalena Kalińska - nieobecność 

usprawiedliwiona, Wiesław Nowicki - nieobecność usprawiedliwiona, Wioletta Bembenista - 

nieobecność usprawiedliwiona, Damian Dolniak - nieobecność usprawiedliwiona. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 9 głosami „za”, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przedstawienie projektów uchwał w sprawie: 

) zmiany nazwy ulicy w miejscowości Sanniki, 

) ustalenia przebiegu dróg gminnych ul. Zachodniej oraz ul. Północnej 

w miejscowości Sanniki. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

) zmiany nazwy ulicy w miejscowości Sanniki, 

) ustalenia przebiegu dróg gminnych ul. Zachodniej oraz ul. Północnej 

w miejscowości Sanniki. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Projekt uchwał omówiła Pani A. U. - pracownik Urzędu Miasta i Gminy Sanniki. 

 

Na posiedzenie przybył Radny M. Olczak.  

 

Pani A. U. wyjaśniła, że jeśli chodzi o zmianę nazwy ulicy w miejscowości Sanniki, to 

uchwała dotyczy zmiany nazwy ul. Zachodniej w miejscowości Sanniki w części od 

skrzyżowania z drogą powiatową  ul. W. Witosa do skrzyżowania z ul. Poprzeczną i od 

skrzyżowania z ul. Poprzeczną do drogi, która będzie nowo budowana z tzw. RID-u. Zmiana 

ta została zobrazowana na załączniku graficznym kolorem niebieskim. Jest tu nowy odcinek 

ul. Północnej. W związku z tym, że zmieniła się nazwa ul. Zachodniej, powstał nowy 

przebieg drogi Zachodniej, jak również ul. Północnej, co zostało zobrazowane na załączniku 

graficznym. Ulica Zachodnia została zaznaczona kolorem żółtym, czyli od ul. Żabiej do 

momentu  z ul. Poprzeczną, a ul. Północna od ul. W. Witosa od drogi powiatowej do odcinka 

istniejącej ul. Północnej. Ulica Północna jest zobrazowana kolorem niebieskim i łączy się 

bezpośrednio z drogą wyższej kategorii, czyli z drogą powiatową. 

 

Ad.4. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

) Uchwałę Nr 331/LXXI/2023 w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości 

Sanniki 
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Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian     

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  
X 

 
  

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 332/LXXI/2023 w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych 

ul. Zachodniej oraz ul. Północnej w miejscowości Sanniki 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian     

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
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Pan Burmistrz podziękował za jednomyślność przy podejmowaniu uchwał. Przypomniał, że 

powyższe działania podyktowane są chęcią uzyskania jak największej kwoty środków z Unii 

Europejskiej, żeby zrobić jak najwięcej dróg, chodników i kanalizacji deszczowej na osiedlu 

przy ul. Witosa. W pierwotnej wersji Gmina złożyła wniosek na ulicę Żabią, Jaśminową, 

Bankową, dwie ulice bez nazwy na skraju osiedla przy ul. Witosa od strony Słubic oraz na 

ul. Skrajną. Po rozstrzygnięciu przetargu okazało się, że kwota jest znacznie niższa niż Gmina 

przewidywała. W związku z tym, żeby nie stracić możliwości pozyskania większej kwoty – 

chodzi o 5 mln zł dofinansowania z UE – po kilkukrotnych spotkaniach i rozmowach 

w Departamencie Rolnictwa w Urzędzie Marszałkowskim – Gmina postanowiła złożyć 

wniosek. Po to, aby móc aplikować o kolejne środki na kolejne drogi, trzeba poczynić pewne 

dostosowania i to są właśnie te działania. Dzięki temu prawdopodobnie w tym roku 

zakończony zostanie proces budowy wszystkich chodników, dróg i kanalizacji deszczowych 

na osiedlu. Będzie to ogromny sukces. Dokładając do tego wykonanie ul. Chopina oraz 

prawdopodobnie całej ul. Wólczyńskiej, zakończony zostanie proces budowy dróg 

w Sannikach. Później już zostaną tylko remonty. Są jeszcze inne plany, m. in. budowy 

dookoła Sannik obwodnicy i przeniesienia ciężaru centrum Sannik w inną stronę, ale są to 

plany dalekosiężne. Na ten czas będzie zrobiony porządek z drogami na terenie całych 

Sannik. Cieszy również to, że w tym roku będzie zrobione 10 km dróg robionych cienkim 

asfaltem w latach 2010 i 2014. Jest szansa, że w przyszłym roku zostanie zrobionych 

kolejnych 10 km dróg, które wykonane były w tej technologii. Niestety będzie to okupione 

ogromnym wysiłkiem polegającym na tym, że sytuacja finansowa Gminy znacznie się 

pogorszy. W związku z działaniami mającymi na celu pozyskanie większej ilości środków 

z Unii Europejskiej, Gmina nie jest w sranie pozyskać z BGK tzw. wyprzedzającego 

finansowania, a to się wiąże z tym, że w miejsce wyprzedzającego finansowania trzeba będzie 

zaciągnąć kolejny kredyt. Mocno obciąży to Gminę na następne lata. Przyjdzie jednak też 

moment zwrotu tych środków z UE po ich rozliczeniu. Jest plan, aby te środki nie były 

przeznaczone na kolejne inwestycje, a zwrócone do banku. 

Pani Skarbnik uzupełniła, że działania będą podjęte w zależności od sytuacji i od tego, co 

będzie korzystniejsze dla Gminy. Czy będą bardziej potrzebne środki na wkład własny, czy 

nie będziemy aplikować o kolejne środki, tylko spłacimy kredyt, żeby mieć lepszą sytuację na 

przyszłe lata.  

Radny A. Cieślak dodał, że tak jak było w ubiegłych latach i w tym roku, Pani Skarbnik 

zapewne w miarę możliwości, jeśli będzie taka potrzeba, będzie informować, jakie zmiany 

należy wprowadzać i będziemy uzgadniać działania, bo wszystkim zależy, aby dobrze się 

działo w naszej gminie. Sytuację finansową może pogorszymy, ale trzeba płynąć z prądem. 

Jeśli są środki z zewnątrz, to musimy je pozyskiwać, bo tylko w ten sposób możemy wykonać 

jakieś duże inwestycje.  

Pan Burmistrz wyraził zdanie, że dopóki dofinansowania są i można pozyskiwać pieniądze, to 

trzeba z tego korzystać.  

 

Ad.5. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękowała wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończyła obrady. 

 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


